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 CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TG. OCNA 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi, 12 decembrie 2008,  cu ocazia desfasurarii sedintei ordinare a Consiliului 
local al orasului Tg. Ocna. 

Sedinta ordinara a Consiliului local al orasului Tg. Ocna a fost convocata in baza Dispozitiei 
Primarului nr. 883  din 04.12.2008 in conformitate cu prevederile art. 39, alin.3) si 8) din Legea nr. 
215/2001 – a administratiei publice locale – Republicata.  

La sedinta sunt prezenti toti consilierii.  
Secretarul orasului – consilier juridic Mihaela Luminita Roset declara lucrarile sedintei 

deschise, fiind legal convocată şi constituită . Dânsa propune ca mai intai sa fie aprobat  ca 
presedintele de sedinta d-l consilier Cristia Vasile . Se voteaza in unanimitate. 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile precizeaza ca la sedinta participa si sefii 
de servicii si birouri din cadrul Aparatului de specialitate al Primarului si din cadrul Serviciilor 
subordonate Consiliului local al orasului Tg. Ocna si d-l Durdu – administratorul S.C. ALEC 
INTERMARKET SRL . Dansul propune ca sedinta sa se desfasoare conform regulamentului si  sa 
se finalizeze in doua ore. 

In continuare Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile da citire ordinii de zi in 
forma prezentata de executiv: 
 

1) Proiect de Hotãrâre privind desemnarea domnului consilier Cristia Vasile preşedinte de 
sedinţã pentru luna decembrie şi a domnului consilier David Maricel preşedinte de şedinţã pentru 
luna ianuarie. 

Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

2) Proiect de Hotãrâre privind constituirea şi utilizarea fondurilor de premiere pentru anul 
2008, conform prevederilor Ordonanţei Guvernului nr.9/2008 şi Ordonanţei Guvernului nr.10/2008; 

 
Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

 
3) Proiect de Hotãrâre privind aprobarea criteriilor pe baza cãrora se stabileşte punctajul de 

departajare a transportatorilor autorizaţi , participanţi la procedura de atribuire a autorizaţiilor taxi ;  
 
Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

 
4) Proiect de hotãrâre privind transformarea postului de referent tr. IA din cadrul Serviciului 

public de gospodarie comunalã-Secţia apa-canal existent în statul de funcţii aprobat prin Hotãrârea 
Consiliului local nr. 5/2008 (anexa nr. 4.VI.135) ocupat de d-na Moscu Cristina , în postul de 
inspector de specialitate gr. I; 

Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

5) Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local; 
                       

  Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
  

6) Proiect de Hotãrâre privind  aprobarea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2009; 
 
Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
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 7) Proiect de Hotãrâre privind aprobarea vanzarii unui numar de 2 apartamente actualilor 
chiriasi pe baza rapoartelor de evaluare intocmite de cãtre expertul evaluator autorizat – d-l Rusu 
Mircea; 
          
    Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

8) Proiect de Hotãrâre  privind solicitarea transferului fãrã platã a terenului aferent şi a centralei 
termice din incinta Şcolii  generale nr. 1 din domeniul public al Consiliului judeţean în domeniul 
public al oraşului Tg. Ocna 
    Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

D-l consilier Stefan Silochi doreste introducerea pe ordinea de zi a  punctului “ Diverse ”. 
Presedintele de sedinta supune la vot propunerea d-lui consilier Stefan Silochi.” 

- Cine este pentru?              –  12 voturi; 
            - Cine este împotrivă?     –   4 voturi (d-l consilier Rusu Mihai , d-na consilier 
Tudoreanu Maria , d-na consilier Dumitrascu Eugenia si d-l consilier Chelaru Petrisor); 

  - Dacă se abţine cineva?     – 1 abtinere ( d-na consilier Biri Daniela) 
 

Presedintele de sedinta – d-l Cristia Vasile supune la vot procesul verbal intocmit la sedinta 
din 30 octombrie 2008. Se voteaza in unanimitate. Se supune la vot procesul verbal intocmit la 
sedinta extraordinara din data de 11 noiembrie 2008 . Se voteaza in unanimitate. 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile prezinta primul punct al ordinii de zi 
pentru a fi votat ca presedinte de sedinta pentru luna ianuarie pe d-l David Maricel. Propunerea este 
votata in unanimitate. 

 Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile da cuvantul d-lui Durdu administratorul 
marketului Arcadia avand in vedere ca pe ordinea de zi nu exista un material referitor la problemele 
dansului. D-l  Durdu :” Dupa cum stiti am in administrare doua spatii comerciale pe str. Victoriei . 
Sunt unul dintre cei mai mari contribuabili pentru oras. Am 25 de salariati, majoritatea din orasul 
Tg. Ocna . Faptul ca strada Victoria este inchisa circulatiei, obstructioneaza accesul cetatenilor la 
magazin. Va rog sa luati o hotarare pentru deschiderea circulatiei autovehiculelor pe str. Victoria. In 
acest sens am strans si semnaturi de la cetatenii care doresc acelasi lucru. Aceasta este solicitarea cu 
care vin in fata dumneavoastra si va multumesc anticipat.” 

Are cuvantul d-na Floarea Ivanof – Primarul orasului : “ A venit si la mine in audienta cu 
aceeasi problema d-na Petruc. Dansa mi-a adus astazi, inainte de sedinta un tabel cu semnaturi 
stranse de la cetatenii care doresc sa fie deschisa str. Victoria pentru circulatia autovehiculelor. Au 
fost adunate 376 de semnaturi ale cetatenilor din zona care solicita deschiderea pietonalului.” 

D-na consilier Biri Daniela : “ Auzisem de aceasta actiune de strangere de semnaturi si de 
problema agentilor economici din zona, dar orasul este statiune de interes national care impune 
existenta unui pietonal . Daca s-au stans 376 de semnaturi atunci trebuie sa discutam aceasta 
problema la diverse si sa o rezolvam. Va propun sa mutam bariera de la intersectia cu straduta care 
duce la gara pana la autogara , pentru a mentine pietonalul sau  putem veni cu o solutie temporara si 
anume deschiderea pasajului pietonal in perioada sarbatorilor cu iarna. Stim cu totii ca in aceste 20 
de zile agentii economici au un profit mai mare si trebuie sa-i ajutam.Ar fi bine sa punem un semn 
de interdictie pentru masinile cu tonaj mare pentru ca altfel se va strica strada.” 

D-l Nutu Costache – Viceprimarul orasului Tg. Ocna: “ Va propun sa analizam aceasta 
problema, pentru ca sunt doua parti – unii care doresc deschiderea pietonalului , altii care nu doresc 
acest lucru si sa luam o hotarare in cunostinta de cauza. Am facut o data un abuz , nestiind ca exista 
o hotarare care prevedea inchiderea strazii Victoria pentru circulatia autovehiculelor si nu mai vreau 
sa incalcam legea. De aceea va propun se faca un proiect  de hotarare prin care sa se hotarasca 
deschiderea pietonalului.” 
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D-l consilier David Maricel : “O sedinta extraordinara este exclusa?” 
D-na consilier Sotcan Teodora: “Ce s-a hotarat printr-o hotarare de consiliu poate fi revocat 

tot printr-o hotarare de consiliu.” 
D-l consilier Stefan Silochi: “ La data cand s-a aprobat  hotararea de consiliu privind 

inchiderea tronsonului de strada conditiile erau altele decat acum. La data respectiva nu exista un 
santier in zona. Este necesar intocmirea documentatiei pentru ca hotararea sa fie legala.” 

D-na Mihaela Luminita Roset – Secretarul orasului : “ Se va intocmi toata documentatia 
necesara – raportul compartimentului de specialitate din cadrul primariei si apoi proiectul de 
hotarare privind deschiderea circulatiei auto pe strada Victoriei pe tronsonul delimitat intre 
intersectiile cu strada G. Enescu si strada E. Grigorescu, care va avea urmatoarele mentiuni: 

<<- la art. 1, alin. 1.  Se aprobã deschiderea circulaţiei pe str. Victoria, pe tronsonul delimitat 
intre intersectiile cu strada G. Enescu si strada E. Grigorescu, pana la finalizarea lucrarilor pentru 
blocul F13 din str. Victoria, nr. 38-42; 

                -  alin. 2. Se interzice circulatia autovehiculelor cu un tonaj mai mare de 1,5 t.” 
                            -  alin.3.  Se limiteaza viteza de circulaţie la 30 km/ora.>> 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile supune spre aprobare “ Proiectul de 
hotarare privind deschiderea circulatiei auto pe strada Victoriei pe tronsonul delimitat intre 
intersectiile cu strada G. Enescu si strada E. Grigorescu”, in forma hotarata de Consiliu local. 

Se voteaza in unanimitate. 
Punctul 2 al ordinii de zi : “Proiect de Hotãrâre privind constituirea şi utilizarea fondurilor 

de premiere pentru anul 2008, conform prevederilor Ordonanţei Guvernului nr.9/2008 şi Ordonanţei 
Guvernului nr.10/2008”. 

Presedintele Comisiei juridice, pentru administratie publica – d-na  consilier Sotcan 
Theodora acorda un aviz favorabil proiectului de hotarare. 

Presedintele Comisiei economice- d-l consilier Stefan Silochi acorda un aviz favorabil 
proiectului de hotarare. 

Presedintele comisiei de urbanism – d-l viceprimar Nutu Costache acorda un aviz favorabil 
proiectului de hotarare. 

Este supus la vot “Proiectul de Hotãrâre privind constituirea şi utilizarea fondurilor de 
premiere pentru anul 2008, conform prevederilor Ordonanţei Guvernului nr.9/2008 şi 
Ordonanţei Guvernului nr.10/2008”. Se voteaza in unanimitate. 

Punctul 3 al ordinii de zi : “Proiect de Hotãrâre privind aprobarea criteriilor pe baza cãrora 
se stabileşte punctajul de departajare a transportatorilor autorizaţi , participanţi la procedura de 
atribuire a autorizaţiilor taxi ” . Presedintele de sedinta da cuvantul d-nei consilier Sotcan Theodora 
– Presedintele Comisiei juridice, pentru administratie publica care acorda aviz favorabil , sub 
rezerva atasarii la proiectul de hotarare a acordului asociatiilor profesionale reprezentative conform 
art. 25 din Regulamentul aprobat prin hotararea Consiliului local nr. 22 din 10.04.2008. 

Se supune la vot : “Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea criteriilor pe baza cãrora 
se stabileşte punctajul de departajare a transportatorilor autorizaţi , participanţi la procedura 
de atribuire a autorizaţiilor taxi ”. Se voteaza in unanimitate. 

Punctul 4 al ordinii de zi : “Proiect de hotãrâre privind transformarea postului de referent 
tr. IA din cadrul Serviciului public de gospodarie comunalã-Secţia apa-canal existent în statul de 
funcţii aprobat prin Hotãrârea Consiliului local nr. 5/2008 (anexa nr. 4.VI.135) ocupat de  d-na 
Moscu Cristina , în postul de inspector de specialitate gr. I”. 

Are cuvantul Presedintele Comisiei juridice – d-na consilier Sotcan Theodora  care da un 
aviz nefavora proiectului de hotarare. 

D-na consilier Biri Daniela : „ Pe ce motiv?” 
D-na consilier Sotcan Theodora : „ Comisia juridica considera inoportun aprobarea acestui 

proiect de hotarare deoarece orice schimbare de post se face prin schimbarea organigramei si a 
statului de functii . In argumentatia adusa de catre primarul orasului nu se specifica daca au 
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intervenit modificari ale competentelor, daca s-au marit atributiile sau care este interesul institutiei 
pentru transformarea acestui post.” 

Primarul orasului – d-na Floarea Ivanof : „ Proiectul de hotarare este insotit de expunerea de 
motive a primarului .” 

D-l consilier David Maricel : „ Deci motivatia dumneavoastra nu este in baza legii.” 
D-na consilier Biri Daniela : „ Dupa cum stiu eu exista un precedent.” 
D-na consilier Sotcan Theodora : „ Daca exista un precedent nu inseamna ca trebuie sa-l 

invocam mereu.” 
D-l consilier Sultanel Danut Dumitru : „ Ce lege permite transformarea acestui post?” 
D-l viceprimar Nutu Costache : „ Temei legal exista , Codul muncii , Ordonanta Guvernului 

10/2008 .In instititie sunt diferite posturi cu studii medii care sunt ocupate de persoane care au studii 
superioare. De exemplu si soferul Marian a terminat facultatea anul acesta. Ce facem? Il trecem pe 
studii superioare ?” 

D-na consilier Biri Daniela : „ Dumneavoastra respingeti punctul de vedere al executivului 
pe care il reprezentati.” 

Viceprimarul orasului Tg. Ocna – d-l Nutu Costache: „In fisa postului nu este prevazut 
postul superior. Creem precedentul si apoi o sa vina si femeia de serviciu sa ne spuna ca a terminat 
facultatea si o sa doreasca transformarea postului.” 

D-l consilier David Maricel – „ Motivatia comisiei juridice nu are o baza legala ci se refera 
la oportunitatea transformarii acestui post. Nu este blamabil acest punct de vedere, mai ales daca in 
fisa postului nu apar atributii suplimentare fata de cele existente.” 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile supune spre aprobare : “Proiectul de 
hotãrâre privind transformarea postului de referent tr. IA din cadrul Serviciului public de 
gospodarie comunalã-Secţia apa-canal existent în statul de funcţii aprobat prin Hotãrârea 
Consiliului local nr. 5/2008 (anexa nr. 4.VI.135) ocupat de d-na Moscu Cristina , în postul de 
inspector de specialitate gr. I”. 

- Cine este pentru?      –  4  voturi (d-l consilier Rusu Mihai , d-na consilier 
Tudoreanu Maria , d-na consilier Dumitrascu Eugenia si d-l consilier Chelaru Petrisor); 
            - Cine este împotrivă?     –   13 voturi (d-l consilier Silochi Stefan , d-l consilier 
Bruma Mircea Petre, d-l consilier Mazilu Valentin, d-l consilier Grefu Ioan, d-na consilier 
Sotcan Theodora, d-na consilier Barna Liliana, d-l consilier Cristia Vasile, d-l consilier 
Sultanel Danut, d-l consilier Ferchiu Constantin,  d-l consilier David Maricel, d-l consilier 
Chelaru Petrisor, d-l consilier Antohe Cristian, d-na consilier Biri Daniela); 

  - Dacă se abţine cineva?     –  0 abtineri . 
 Neindeplinind cvorumul cerut de Legea nr. 215/2001 – 9 voturi proiectul de hotarare a fost 
respins. 
 Punctul 5 al ordinii de zi : “Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local”  

Are cuvantul Presedintele Comisiei economice – d-l consilier Silochi Stefan : „ Comisia a 
acordat aviz favorabil proiectului de hotarare cu urmatorul amendament : diminuarea de pe lista 
obiectivelor de investitii la invatamant a sumelor necheltuite – paragraful 65.02.03.02.si paragraful 
65.02.04.01 si suplimentarea la paragraful 65.02.04.02 cu sumele necesare pentru plata lucrarilor 
efectuate si receptionate la Colegiul C Negri.” 

Presedintele de sedinta d-l consilier Cristia Vasile : „ Comisia economica a propus un 
amendament; mai doreste cineva sa intervina?” 

D-na consilier Biri Daniela :” Nu sunt de acord cu prezentarea foarte sumara a 
amendamentului. O rectificare nu se poate face din cifre; necesita o documentatie, calcule 
suplimentare.” 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile supune spre aprobare “ Proiectul de 
Hotãrâre privind rectificarea bugetului local” in forma prezentata de executiv. Este votat cu 8 
voturi “PENTRU”. 
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Se supune la vot aprobarea “ Proiectului de Hotãrâre privind rectificarea bugetului 
local” cu amendamentul propus de Comisia economica. Se voteaza cu 9 voturi “PENTRU”. 

Intrunind cvorumul cerut de Legea nr. 215/2001 – 9 voturi - proiectul de hotarare a fost 
adoptat in varianta propusa de catre Comisia economica. 

Punctul 6 al ordinii de zi: “Proiect de Hotãrâre privind  aprobarea impozitelor şi taxelor 
locale pentru anul 2009” 

Primarul orasului Tg. Ocna – d-na Floarea Ivanof : „ Inainte sa dezbateti acest proiect de 
hotarare as vrea sa fac cateva precizari. Mi-as fi dorit sa vin cu o crestere 0 , dar pentru ca anul viitor 
apar situatii deosebite va supun atentiei acest proiect de hotarare si veti analiza in consecinta. Spun 
acest lucru pentru ca am participat la sedinta Comisiei de buget finante si am vazut ca se vor face 
modificari la propunerea noastra. Trebuie sa aveti in vedere faptul ca anul 2009 inseamna pentru 
bugetul local al orasului Tg. Ocna o cheltuiala suplimentara de 30 miliarde de lei, constand in 
dobanzi la linia de credit, dobanda pentru care a fost luata data de referinta luna noiembrie 2008, 
rambursari de credite care incep in luna martie. Avand in vedere aceste aspecte am facut propunerea 
de a creste taxele si impozitele locale, asa cum ne permite Codul fiscal , de pana la 20 %. S-au mai 
strecurat si greseli de calcul si acolo putem face modificari, dar pentru celelalte va rog sa tineti cont 
de aceste cheltuieli suplimentare, care nu sunt facute neaparat de mine, ca primar, sunt din perioada 
anterioara, probabil am fost cu totii de acord cu ele, dar trebuie sa fim de acord si cu sustinerea lor 
financiara in continuare. 

Va amintesc Legea finantelor publice, care la cap. 6 vorbeste de criza financiara si insolventa 
unitatii administrativ teritoriale. Ar fi de dorit sa nu initiem o astfel de masura . Eu am luat anumite 
masuri pentru ca Primaria sa nu ajunga intr-o astfel de situatie.” 

D-l consilier Stefan Silochi: „Am avut onoarea ca la sedinta comisiei sa participe si d-na 
Primar si d-l Rusu Mihai, consilierul personal. Din discutiile care au avut loc , din cele 68 de taxe si 
impozite propuse de executiv, doar 6 au fost modificate de catre comisie. 60 au ramas asa cum le-a 
propus executivul.Voi enumera propunerile facute in cadrul comisiei ;bani la buget sunt . 

Primarul orasului-d-na Floarea Ivanof : „ Cat ati fost primar , de ce nu v-ati platit apa din 
2005. ?” 

D-l consilier Stefan Silochi: „ Care apa?” 
Primarul orasului-d-na Floarea Ivanof:” Apa curenta pe care o consuma orasul. Daca spuneti 

ca orasul are bani va rog sa si demonstrati.” 
D-l consilier Stefan Silochi: „ D-le presedinte va rog sa-mi permiteti sa continui: 
-impozitul pe cladiri – persoane fizice – 0,1% varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-impozitul pe cladiri – persoane juridice – 1,3% varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-impozitul/taxa pe terenuri situate in intravilan (curti-constructii) – crestere 0% varianta 

comisiei – 5 voturi „PENTRU”; 
-impozitul pe teren extravilan – crestere 0% varianta comisiei-5 voturi „PENTRU”; 
-impozit asupra mijloacelor de transport – crestere 5 % varianta comisiei – 5 voturi 

„PENTRU”; 
-impozit autovehicule transport marfa – crestere 5% varianta comisiei – 5 voturi „PENTRU” 
-impozit combinatii de autovehicule – crestere 5% varianta comisiei – 5 voturi „PENTRU”; 
-pt. remorci,semiremorci si rolote – crestere 5% varianta comisiei – 5 voturi „PENTRU”; 
-pt. mijloace transport apa – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-taxa pt. eliberarea certificatelor, avizelor si autorizatiilor – varianta executivului – 5 voturi 

„PENTRU”; 
-taxa autorizatii activitati economice(pct. A-E)–varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
Pt. pct. F) d-na consilier Biri Daniela propune ca pentru toate restaurantele, indiferent de nr. 

de voturi, sa se stabileasca aceeasi taxa – crestere 8,6 %. Propunerea ni s-a parut corecta si a fost 
aprobata cu 5 voturi „PENTRU”; 
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-taxa pt. folosirea mijloacelor de publicitate, afisaj, reclama – varianta executivului – 5 
voturi „PENTRU”; 
-taxa hoteliera – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-impozitul pe spectacol – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-alte taxe locale – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-valori impozabile pe m.p.suprafata construita – crestere 0% varianta comisiei – 5 voturi 
„PENTRU”; 
-amenzi privind impozitele si taxele locale – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-taxa muzeu, inchiriere Casa de cultura, stadion – varianta executivului – 5 voturi 
„PENTRU”; 
-Pentru taxa pt. inchiriere sali de sport a fost insusita si aprobata cu 5 voturi „PENTRU” 
propunerea d-lui Viceprimar – Nutu Costache care a propus si modificarea criteriilor de 
diferentiere a acestor taxe; 
-taxa locale piata si obor – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”. D-na consilier Biri 
Daniela propune intocmirea pentru piata a regulamentului de functionare care sa fie supus 
aprobarii Consiliului local, cat mai urgent. 
Secretarul orasului – d-na Mihaela Luminita Roset – mentioneaza ca exista un  regulament 

de functionare a Pietei. 
-taxa locala pasune – varianta executivului 5 voturi „PENTRU”; 
-alte taxe locale primarie – varianta executivului – voturi „PENTRU” . Se face recomandarea 
ca inchirierea terenurilor intre blocuri, in scopuri agricole sa fie eliminata. De asemenea 
contractele de inchiriere sa se faca in lei si nu in euro sau dolari ; 
-anexele 6,7, si 8 – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-taxe speciale primarie – taxa de mediu – varianta executivului – 4 voturi „PENTRU”;d-na 
consilier Biri Daniela se „ abtine”; 

- taxa de sport – d-na consilier Biri Daniela propune anularea acestei taxe; 
            - d-l consilier Cristia Vasile propune marirea acestei taxe cu 20%. Este votata cu 4 
voturi „PENTRU” varianta propusa de d-l consilier Cristia Vasile. D-na consilier Biri 
Daniela se „abtine”; 
             -alte taxe – varianta executivului 5 voturi „PENTRU”; 
-anexa 10 – varianta executivului – 5 voturi „PENTRU”; 
-anexa 11 – varianta executivului in forma modificata – 5 voturi „PENTRU”; 
Primarul orasului-d-na Floarea Ivanof: „ Vreau sa mentionez faptul ca taxele care au fost 

reduse la crestere 0 sunt pondere, iar cele care au ramas sunt nesemnificative din punct de vedere al 
aducerii de venituri la buget; sunt intr-un cuantum destul de micsi care se aplica unui numar restrans 
de contribuabili. Cele care ar aduce venituri la bugetul local sunt cu crestere 0.” 

D-l consilier Chelaru Petrisor : „ Intr-adevar am fost de acord cu propunerea de a mentine 
taxele si impozitele la nivelul anului 2008 . Intre timp necesitatea acoperirii creditelor, dobanzilor, 
comisioanelor bancare  m-au determinat sa-mi retrag propunerea si sa sustin initiativa executivului. 
Imi amintesc ca , cu cateva sedinte in urma v-am avertizat de criza financioara care deja se 
contureaza, precum si de necesitatea constituirii veniturilor la bugetul local in raport cu investitiile 
facute.  

In acelasi timp vreau sa motivez de ce am considerat necesar mentinerea taxelor si 
impozitelor la nivelul anului 2008. Am o legatura mai directa cu economia reala in ceea ce priveste 
zona si implicit orasul. Nu vreau sa fac nici o remarca sumbra, dar si orasul va avea de suferit. Am 
primit deja semnale certe ca in perioada 22 decembrie 2008-15 ianuarie 2009 va avea loc o prima 
oprire totala a activitatii la combinatul Borzesti. Relatia noastra cu acest combinat  reprezinta 30% 
din activitatea Salinei, drept urmare acest lucru va avea un impact negativ asupra salariatilor nostrii, 
ca si cetateni ai orasului. Va multumesc!” 
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D-l consilier Antohe Cristian: „ Partidul National Liberal nu va vota nici o crestere de taxe si 
impozite. Noi intelegem problema executivului, chiar si noi am votat la timpul respectiv aceste 
credite, dar nu ni s-a spus atunci ca acestea vor fi platite prin cresterea taxelor si impozitelor. Noi 
avem un numar de voturi primit de la cetateni si am promis ca vom ingheta taxele si impozitul pe 
teren.Chiar daca sunt in contradictie cu colegul meu, sunt de parere ca criza economica ne indreapta 
spre o inghetare a impozitelor nu spre o marire a lor. Agentii economici, cei cu meserii liberale vor 
fi primii care vor fi loviti. Daca numarul de someri va creste si veniturile la bugetul local se vor 
diminua. Agentii economici vor fi afectati in doua randuri: o data ca persoane fizice si o data ca 
persoane juridice. Am votat si chiar am propus schimbarea, in primul rand pentru un management 
mai bun si in directa asta trebuie sa lucram. Agentii economici trebuie sa existe . Vom reduce 
cheltuielile si vom mentine locurile de munca. Prin urmare nu credem ca o crestere a impozitelor 
este benefica pentru orasul Tg. Ocna, deci ne vom abtine de la vot. Inflatia pe anul asta este in jur de 
7 %, deci nu ar fi foarte mare.” 

Primarul orasului-d-na Floarea Ivanof: „Nu am vorbit de managementul resurselor, dar daca 
va fi cazul o vom face. Am motivat niste situatii noi care vor aparea. Dumneavoastra credeti ca vom 
putea acoperi niste obligatii de 30 miliarde de lei, cu 0 cresteri, in conditiile in care taxele vor fi 
incasate in procent de 70-80%, cu aprox. 2,7-3 miliarde de lei? Legea permite o crestere cu pana la 
20 % , noi am mers pe 10 %.” 

D-l consilier Antohe Cristian: „ Dar inchiderea agentilor economici va reduce simtitor 
veniturile primariei.” 

D-l consilier Chelaru Petrisor : „ Asa cum am anticipat dobanzile la credite se ridica la 30 
miliarde si impreuna cu ratele si comisioanele vor duce la o crestere de 7-8 procente. Vreau sa va 
adresez o intrebare, pe care am mai pus-o , dar la care nu am primit nici un raspuns. Acele credite 
care s-au facut pentru modernizari, investitii au adus si aduc cava la buget? Daca aduc care este 
ponderea cu care vine acea investitie sau modernizare la constituirea bugetului, prin economii sau 
resurse proprii? 

D-l consilier David Maricel : „As vrea sa intreb executivul , pe d-na contabil sef  care este 
ponderea taxelor si impozitelor in venituri totale primarie, pentru a ne face o idee cam cat ar fi o 
crestere de 10 % a taxelor si impozitelor in totalul venituri primarie. 

D-na contabil sef Ana Dichiseanu – „ Veniturile proprii din taxe si impozite se ridica la 27 
miliarde, deci o crestere de 10 % la cele 27 miliarde rezulta o crestere de aproximativ 3 miliarde. 
Ponderea fata de toate veniturile primariei este de 22 %. 

D-l consilier David Maricel : „ Deci cresterea ar fi de 2 miliarde si ceva. Acum cred ca este o 
exagerare si de o parte si de alta. Executivul prea isi pune bazele in aceste 2,5 miliarde, pe care le 
poate scoate dintr-o restructurare a cheltuielilor de resurse umane. Aceste 2,5 miliarde pe care 
primaria le-ar putea lua in plus ar putea afecta viata economica si sociala in oras pe termen mediu, 
mult mai mult. Va propun sa facem o colectare mai efecienta a resurselor, nu am crezut ca acestea se 
fac doar in proportie de 70 %. Haideti sa-i punem la treaba pe cei care trebuie sa mearga sa bata la 
usa la oameni pentru colectarea impozitelor. La fel si cu apa. Daca nimeni nu se duce la poarta sa 
incaseze apa nimeni nu va veni de bunavoie sa plateasca. Au trecut deja 6 luni si noi tot ne plangem 
de apa neincasata. 

Trebuie sa ne uitam la organigrama de la anul viitor . Aceasta se mareste de la an la an ,deja 
sunt foarte multi angajati. Acum 10 ani intreaga primarie avea 40 de angajati; facem din 
administratie o industrie, tot o dezvoltam? Pana acum a fost o conducere social democrata si asta e , 
dar acum avem o conducere mai de dreapta , sa incercam sa mai restructuram din personal.  

Secretarul orasului-d-na Mihaela Luminita Roset: „Tot Guvernul dumneavoastra a emis acte 
normative si a dat noi sarcini administratiei locale. Trebuie personal pentru asta.” 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile : „ Din discutiile purtate s-au conturat 
doua propuneri pe care le voi supune la vot. Se supune spre aprobare: “Proiectul de Hotãrâre privind  
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aprobarea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2009” in varianta propusa de executiv:  
 - Cine este pentru?          –  4  voturi (d-l consilier Rusu Mihai , d-na consilier Tudoreanu   

           Maria , d-na consilier Dumitrascu Eugenia, dl consilier Chelaru Petrisor) 
             - Cine este împotrivă?   – 10 voturi (d-l consilier Silochi Stefan , d-l consilier Bruma   
                       Mircea Petre, d-l consilier Mazilu Valentin, d-l consilier Grefu Ioan, d-na consilier     
                       Sotcan Theodora, d-na consilier Barna Liliana, d-l consilier Cristia Vasile, d-l   
                       consilier Sultanel Danut, d-l consilier Ferchiu Constantin,  
                       d-l viceprimar Nutu Costache) 

- Dacă se abţine cineva?     –  3 abtineri. (d-l consilier Antohe Cristian, d-na consilier Biri   
           Daniela, d-l consilier David Maricel 
Se supune spre aprobare: “Proiectul de Hotãrâre privind  aprobarea impozitelor şi 

taxelor locale pentru anul 2009” cu amendamentele propuse:    
- Cine este pentru?          –  10 voturi (d-l consilier Silochi Stefan , d-l consilier Bruma   

Mircea Petre, d-l consilier Mazilu Valentin, d-l consilier Grefu Ioan, d-na consilier 
Sotcan Theodora, d-na consilier Barna Liliana,  d-l consilier Cristia Vasile, d-l 
consilier Sultanel Danut, d-l consilier Ferchiu Constantin,  
d-l viceprimar Nutu Costache) 

             - Cine este împotrivă?   – 4  voturi (d-l consilier Rusu Mihai , d-na consilier Tudoreanu   
                            Maria , d-na consilier Dumitrascu Eugenia, dl consilier Chelaru Petrisor) 

- Dacă se abţine cineva?     –  3 abtineri. (d-l consilier Antohe Cristian,  
                 d-na consilier Biri Daniela, d-l consilier David Maricel) 
Obtinand cvorumul prevazut de Legea nr. 215/2001 – 10 voturi proiectul de hotarare a fost 

aprobat cu amendamentele propuse de catre comisii. 
Punctul 7 al ordinii de zi :” Proiect de Hotãrâre privind aprobarea vanzarii unui numar de 2 

apartamente actualilor chiriasi pe baza rapoartelor de evaluare intocmite de cãtre expertul evaluator 
autorizat – d-l Rusu Mircea. 

Comisia de urbanism acorda aviz favorabil proiectului de hotarare. 
Se supune la vot : ” Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea vanzarii unui numar de 2 

apartamente actualilor chiriasi pe baza rapoartelor de evaluare intocmite de cãtre expertul 
evaluator autorizat – d-l Rusu Mircea”.  

- Cine este pentru?              –  14  voturi (d-l consilier Silochi Stefan , d-l consilier 
Bruma Mircea Petre, d-l consilier Mazilu Valentin, d-l consilier Grefu Ioan, d-na consilier 
Sotcan Theodora, d-na consilier Barna Liliana, d-l consilier Cristia Vasile, d-l consilier 
Sultanel Danut, d-l consilier Ferchiu Constantin,  d-l consilier David Maricel, d-l consilier 
Chelaru Petrisor, d-l consilier Antohe Cristian, d-na consilier Biri Daniela, d-l consilier Nutu 
Costache); 
            - Cine este împotrivă?      –   3 voturi (d-l consilier Rusu Mihai , d-na consilier 
Tudoreanu Maria , d-na consilier Dumitrascu Eugenia) 
 - Dacă se abţine cineva?     –  0 abtineri. 
 
Punctul 8 al ordinii de zi : “Proiect de Hotãrâre  privind solicitarea transferului fãrã platã a 

terenului aferent şi a centralei termice din incinta Şcolii  generale nr. 1 din domeniul public al 
Consiliului judeţean în domeniul public al oraşului Tg. Ocna”. 

Are cuvantul Presedintele Comisiei de urbanism – D-l viceprimar Nutu Costache : „Comisia 
a analizat acest proiect de hotarare si a acordat un aviz favorabil. Initial am propus un amendament ,  
referitor la folosirea sintagmei „teren aferent” avand in vedere ca terenul este intabulat in domeniul 
public al orasului. Ulterior a fost lamurita aceasta situatie , terenul fiind mentionat in inventarul 
Consiliului judetean, noi avand doar cadastrul.” 

Secretarul orasului – d-na Roset Mihaela Luminita : ” Am purtat corespondenta cu Consiliul 
Judetean ca sa fie de acord cu demolarea centralei termice, dar pentru asta terenul trebuie sa fie 
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preluat in domeniul public al orasului. Acum terenul este in domeniul public de intereres judetean 
iar pe ei nu-i intereseaza cadastrul nostru . Daca avem cadastru nu inseamna ca suntem si 
proprietari. Pentru a putea demola centrala, ulterior veti aproba trecerea in domeniul privat al 
orasului. 

D-na consilier Biri Daniela : „Inteleg ca terenul trebuie preluat si „de facto” nu numai 
scriptic. „ 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Cristia Vasile supune spre aprobare “Proiectul de 
Hotãrâre  privind solicitarea transferului fãrã platã a terenului aferent şi a centralei termice din incinta 
Şcolii  generale nr. 1 din domeniul public al Consiliului judeţean în domeniul public al oraşului Tg. 
Ocna”. Se aproba in unanimitate. 

 
DIVERSE: 
D-l consilier Silochi Stefan doreste ca Primarul orasului sa prezinte membrilor Consiliului 

local , prin intermediul Secretarului orasului sau aparatului de specialitate , un raport privind 
investitiile care sunt in derulare la nivelul orasului. De asemenea solicita ca toti membrii Consiliului 
local sa primeasca toate materialele de sedinta. “ Astfel , proiectul de hotarare privind rectificarea de 
buget prevedea si sume destinate invatamantului si trebuia prezentat si Comisiei juridice. Proiectul 
de hotarare privind vanzarea celor doua apartamente aduce resurse financiare, interesa si Comisia 
economica. Proiectul de hotarare privind fondul de premiere , reprezinta o valoare care trebuia 
prinsa in buget. Nu stiu daca poate cineva sa ne spuna care este valoaraea acestora. De aceea va 
rugam ca toate comisiile sa primeasca toate materialele care vor fi dezbatute in sedinta, iar comisiile 
sa se pronunte in domeniul lor de activitate.” 

Primarul orasului – d-na Floarea Ivanof precizeaza: ”Toata lumea primeste aceste materiale , 
fie in copii, fie pe e-mail. Vom tine cont de propunerea dumneavoastra si acum, daca imi permiteti 
voi prezenta stadiul proiectelor in  derulare la nivelul orasului. Am pregatit o informare pe care, 
daca doriti v-o pot prezenta in continuare sau pentru sedinta viitoare voi pregati un material scris.” 

D-l consilier Stefan Silochi: “Dorim un raport scris pentru a fi analizat in comisii . Sunt 
probleme importante si va veni bugetul pe care va trebui sa-l facem pentru anul urmator, iar comisia 
economica trebuie sa stie ce sume trebuie destinate pentru proiectele care sunt in derulare. Comisia 
economica ar dori sa stie de ce resurse dispune executivul pentru conservarea complexului din 
Parcul Magura. Daca va ramane fara caldura in toata aceasta perioada va asumati responsabilitatea 
conservarii acestei constructii . Nici la aceasta data nu este tras gazul si atunci trebuie sa vedem care 
sunt problemele tehnice sau juridice ca sa se poata interveni.” 

Primarul orasului- d-na Floarea Ivanof: “ Problemele legate de gaz va apartin in totalitate, d-
le Silochi, pentru ca in corespondenta pe care am gasit-o , cu Eon-gaz, aveati un termen de 1 an de 
zile de realizare a lucrarii. In iunie nu aveati facut nici un demers pentru realizarea acestei lucrari. In 
momentul derularii proiectului trebuia sa purtati si aceasta discutie si sa intreprindeti toate 
diligentele necesare pentru realizarea proiectului de gaze. La fel si cu racordul la curentul electric, 
numai ca aici am fost ajutati si ne-am miscat foarte repede si acum avem curent electric.” 

D-l consilier Stefan Silochi: “ Sunt mai multe discutii si va rog sa prezentati acest raport si sa 
treceti vinovat la toate fostul primar. Toate le-a gresit fostul primar .” 

Primarul orasului- d-na Floarea Ivanof: “ Termenul este de 1 an , nu a trecut acest an si va 
promit ca pana in iunie vom avea racordul la gaze.” 

D-l consilier Stefan Silochi : “ De ce amanati pana in iunie , ca banii i-ati primit? Trebuie sa 
faceti acum. E posibil ca dumneavoastra, asa cum va declinati tot timpul competenta , sa spuneti ca 
este vinovat consiliul local ca nu v-a oferit bani in buget pentru investitii.” 

Primarul orasului- d-na Floarea Ivanof: “ Dar n-as putea , pentru ca a fost rectificare de buget 
pe care a-ti aprobat-o , cu cei 6 miliarde. Daca dumneavoastra nu stiti in ce stadiu a-ti lasat aceste 
lucrari si ma intrebati pe mine acum , atunci nu este elegant din partea dumneavoastra si la lucruri 
neelegante trebuie sa raspund la fel.Dumneavoastra nu ati facut nici un fel de demers pana la 1 iulie, 
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cand am preluat mandatul, pentru racordarea la gaze a investitiei din parc. Va pot spune in ce stadiu 
sunt eu acum cu demersurile. Dumneavoastra nu ati prevazut nici resursele financiare . Pana am 
facut rectificarea de buget, am incheiat contract cu Eon-gaz, avem proiectul de gaze facut, urmeaza 
sa realizam licitatia pentru executie. Dar va rog sa nu provocati niste discutii de care chiar va faceti 
vinovat. Sunt problemele noastre, ale tuturor, pe care le cunoasteti; am documente in sustinere, nu 
este o invinuire pe care v-o aduc nefondata. Ar fi trebuit sa derulati aceste lucrari cu mult timp 
inainte.” 

D-l consilier Stefan Silochi: “ Solicitarea Consiliului local este sa ne prezentati un raport 
scris si as dori sa-i spun d-nei secretar ca este secretarul unitatii administrativ teritoriale si nu 
secretarul personal al primarului. D-na secretara trebuie sa tina cont si de Consiliul local. 

Secretarul orasului – d-na Mihaela Luminita Roset : “Consiliul local poate sa-si angajeze pe 
perioada mandatului un consilier juridic.” 

D-l consilier Stefan Silochi: “ Daca dumneavoastra nu vreti sa ne ajutati , e o propunere 
interesanta. Membrii consiliului au avut si alte solicitari, cum ar fi insemnele de consilier. Nu 
trebuie ca primarul personal sa raspunda la solicitarile Consiliului local  ci o poate face prin 
intermediul secretarului si al Aparatului de specialitate.” 

D-l consilier Mazilu Valentin : “ Ornarea orasului de sarbatori este deosebita. Era bine ca si 
in fata fostului CEC, in copaceii de acolo sa fi pus cateva ornamente.” 

Primarul orasului- d-na Floarea Ivanof: “ Era bine sa fi facut tot orasul dar din fondurile care 
le-am avut a iesit ce vedeti. Orasul este admirat si de cetateni din alte localitati.” 

D-l consilier Mazilu Valentin : “O alta observatie pe care o am, este ca nu s-au arborat 
steagurile de ziua republicii si faptul ca avand in vedere ca orasul este statiune de interes national 
cele doua puncte de distributie a presei, Rodipet si Mercom , arata deplorabil. Ziarele, revistele nu 
sunt prezentate frumos , ca sa le vada cetatenii. Trebuie rezolvata si aceasta problema. 

Va rog sa va amintiti si de situatia de la D-uri, pe care v-am mai relatat-o si sa veniti si pe 
acolo sa vedeti cum stam cu gunoaiele la nas. Macar nu au fost schimbate tomberoanele cu unele 
noi. Parcarea este blocata cu sute de masini , doamne fereste de un incendiu. 

Primarul orasului- d-na Floarea Ivanof: ”Voi veni si acolo in zona si se va rezolva si aceasta 
problema.” 

Nemaifiind alte probleme de discutat Presedintele de sedinta declara lucrarile inchise. 
 
                   PRESEDINTE DE SEDINTA 
                     Consilier CRISTIA VASILE 

  
 
 CONTRASEMNEAZA 
                                                                                           Secretarul orasului Tg. Ocna 
                                                                                  Consilier juridic Mihaela Luminita ROSET 
            
 
 
 
 
 
 
 
 
            INTOCMIT, 
Ref. de specialitate Corina Vãsoiu 


